
PROTOKÓŁ NR XXXIII/17 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 27 września 2017 r.  

 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała 

Monika Gościk - inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXXIII Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnika Gminy Gródek, Radnych Rady Gminy oraz 

pozostałych zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 

14 Radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni 

obecni na obradach XXXIII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum:    

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

3. Radna Alina Gościk, 

4. Radny Wieczysław Gościk, 

5. Radny Bronisław Kazberuk, 

6. Radny Andrzej Konończuk, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Anna Petelska, 

9. Radna Dorota Popławska, 

10. Radna Małgorzata Popławska, 

11. Radna Monika Ratyńska, 

12. Radna Katarzyna Rogacz, 

13. Radna Joanna Sołowiej, 

14. Radna Wiera Tarasewicz. 

 

Nieobecni: Radny Piotr Szutkiewicz. 

  

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego 

protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stoliku protokolanta wyłożone 

są protokoły obrad XXXI i XXXII Sesji Rady Gminy. Przypomniał, iż w trakcie dzisiejszej Sesji 

Radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołów, po czym protokoły zostaną przyjęte 

i podpisane. 
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Poinformował, iż porządek obrad został przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy wnioskował o dodanie do porządku obrad trzech punktów: 

- w pkt 9 lit. d - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2017-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2017-2032; 

- w pkt 9 lit. j - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przekraczającego rok budżetowy 2017; 

- w pkt 9 lit. k - podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski, 

zadają kolejno pytania: 

„Kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad w punkcie 9 lit. d podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek 

na lata 2017-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2032?” 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

„Kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad w punkcie 9 lit. j podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przekraczającego rok 

budżetowy 2017?” 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

„Kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad w punkcie 9 lit. k podjęcie uchwały 

w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody?” 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

Więcej żadnych uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z wprowadzonymi zamianami a następnie 

poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że porządek obrad XXXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gródek za I półrocze 2017 r. 

5. Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 

2017 r. 

6. Informacja o stanie opieki zdrowotnej  na terenie Gminy. 

7. Informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

8. Przedstawienie wyników konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Zielona i Sołectwa Zubry 

w sprawie włączenia Sołectwa Zielona do Sołectwa Zubry. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) połączenia jednostek pomocniczych, polegającego na przyłączeniu Sołectwa Zielona 

do Sołectwa Zubry 

b) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Gródek na lata 2016-2020; 

c) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Gródku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Partyzantów Braci Michała i Aleksandra Chrzanowskich w Gródku; 

d) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na 

lata 2017-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2032; 

e) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r.; 

f) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 

g) wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie 

Gminy Gródek; 

h) zmiany  Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gródek; 

i) zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług                     

w zakresie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez własciciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

j) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przekraczającego rok budżetowy 

2017; 

k) pozbawienia statusu pomnika przyrody. 
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10. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

11. Sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołów obrad XXXI i  XXXII Sesji Rady Gminy. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane.  

 

Ad. 3 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

 Radna Wiera Tarasewicz prosiła o przedstawienie stanu postępowania w zakresie naruszenia 

stosunków wodnych na ul. Michałowskiej w Gródku. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że Burmistrz Michałowa, jako organ wyznaczony 

przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Białymstoku, nadal prowadzi przedmiotowe 

postępowanie. Po zakończeniu postępowania będzie można podjąć kolejne kroki w kierunku 

wykonania niezbędnej dokumentacji projektowej. 

 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja 

o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym została przyjęta.  

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.4. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Gródek za I półrocze 2017 r. Rada Gminy otrzymała w ustawowym terminie.  

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy omówił dane zawarte w sprawozdaniu, do którego żadnych 

pytań i uwag nie wniesiono. 

 

(Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gródek za I półrocze 2017 r. stanowi załącznik stanowi załącznik Nr 6 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.5. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie 

Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r. Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 
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 Mirosław Gryko Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku przedstawił 

przedmiot działalności Zakładu, plan kosztów wynagrodzeń, stan zatrudnienia oraz plan i wykonanie 

pozostałych kosztów w I półroczu 2017 r. 

Dodał również, iż Komunalny Zakład Budżetowy ma problem z zagospodarowaniem osadu 

ściekowego i niezbędne jest wykonanie wiaty do jego składowania. 

 Żadnych pytań i uwag do sprawozdania nie wniesiono. 

 

(Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania przychodów i kosztów za I półrocze 2017 r. stanowi 

załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.6. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż stan opieki zdrowotnej 

na terenie Gminy Gródek był przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych.  

 Radna Wiera Tarasewicz przedstawiła informację o stanie opieki zdrowotnej na terenie 

Gminy Gródek. 

 

(Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gródek stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.7.  

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że informację dotyczącą 

działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. 

Żadnych pytań i uwag do informacji nie wniesiono. 

 

(Informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.8. 

 Lilia Waraksa Sekretarz Gminy przedstawiła wyniki konsultacji z mieszkańcami sołectw 

Zubry i Zielona z dnia 26 lipca 2017 r. w sprawie przyłączenia sołectwa Zielona do sołectwa Zubry. 

Żadnych uwag do przedstawionych wyników konsultacji nie wniesiono. 

 

(Protokoły z ustalenia wyników konsultacji z mieszkańcami sołectw Zielona i Zubry stanowią załącznik Nr 10 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.9a. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie połączenia jednostek pomocniczych, polegającego na przyłączeniu Sołectwa Zielona do 

Sołectwa Zubry Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 
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Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

połączenia jednostek pomocniczych, polegającego na przyłączeniu Sołectwa Zielona do Sołectwa 

Zubry została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/264/17 Rady Gminy Gródek w sprawie połączenia jednostek pomocniczych, polegającego 

na przyłączeniu Sołectwa Zielona do Sołectwa Zubry stanowią załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9b. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie przyjęcie Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Gródek na lata 2016-2020 Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Piotr Kubisiak przedstawiciel Future Green Innovations S.A. z siedzibą w Krakowie – 

firmy opracowującej Lokalny Program Rewitalizacji - przedstawił główne założenia Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Gródek. Omówił proces jego powstawania oraz przedsięwzięcia ujęte 

w LPR. 

Radni Rady Gminy prosili o przedstawienie informacji w zakresie możliwości wprowadzania 

zmian w Programie, konsekwencji nie osiągnięcia wszystkich założonych wskaźników i czy Gminy 

zobligowane są do tworzenia takich Programów. 

Piotr Kubisiak wyjaśnił możliwości wprowadzania zmian w Programie, które szczegółowo 

opisane są w rozdziale 14 Programu. Dodał, że uchwalenie programu rewitalizacji na chwilę obecną 

nie jest obligatoryjna ale sprzyja pozyskiwaniu dodatkowych środków z Unii Europejskiej.  

 

(Uchwała Nr XXXIII/265/17 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Gródek na lata 2016-2020 stanową załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9c. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Gródku w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

im. Partyzantów Braci Michała i Aleksandra Chrzanowskich Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. 

Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały, do którego 

żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne. 
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Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Gródku w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

im. Partyzantów Braci Michała i Aleksandra Chrzanowskich została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/266/17 Rady Gminy Gródek w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Gródku 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Partyzantów Braci Michała i Aleksandra Chrzanowskich stanowi załącznik 

Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9d. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek 

na lata 2017-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2032 Radni 

otrzymali przed rozpoczęciem dzisiejszych obrad i został on wprowadzony do dzisiejszego porządku 

obrad. 

 Marta Popławska inspektor Urzędu Gminy przedstawiła projekt uchwały.  

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Marta Popławska inspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały po czym 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 

2017-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2032 została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/267/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2017-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-

2032  stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9e. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. Radni otrzymali Radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 
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 Marta Popławska inspektor Urzędu Gminy omówiła proponowane zmiany do budżetu 

Gminy Gródek na 2017 r. 

 Radna Dorota Popławska prosiła o wyjaśnienie powodu zmniejszenia limitu wydatków 

o kwotę 170 000 zł na przebudowę chodnika na ul. Michałowskiej. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że ze względu na przeciągające się postępowanie 

nie mamy dokładnej wiedzy na temat kosztów wykonania tego zadania. Po wykonaniu dokumentacji 

projektowej kwota ta zostanie zaktualizowana do wartości kosztorysu inwestorskiego. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Marta Popławska inspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały po czym 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 2 (G. Kubiak, M. Popławska) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/268/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. stanowi 

załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9f. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych Radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy omówił projekt uchwały, który dotyczy zwiększenia pomocy 

finansowej na zadanie polegające na budowie chodnika na odcinku od ul. Dworcowej w Waliłach-

Stacji do przejazdu kolejowego z kwoty 100 000 zł do 130 000 zł. 

 Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych została podjęta. 
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(Uchwała Nr XXXIII/269/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych 

stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9g 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie 

Gminy Gródek Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

 Stanisław Szemiot podinspektor Urzędu Gminy omówił projekt uchwały i wyjaśnił, 

że dotyczy ona nowego przystanku w ciągu drogi powiatowej w miejscowości Gródek-Kolonia 

w okolicy skrzyżowania z drogą gminną nr 5051B Gródek – Dzierniakowo. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy 

Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/270/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie wskazania miejsca wstępnej 

lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.9h. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gródek Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

 Urszula Wołosewicz podinspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały, wyjaśniając 

iż zmiana dotyczy wprowadzenia od 1 lutego 2018 r. nowej frakcji odpadów jakimi będą odpady 

ulegające biodegradacji. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Urszula Wołosewicz podinspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały, po czym 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/271/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Gródek stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9i. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

 Urszula Wołosewicz podinspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Urszula Wołosewicz podinspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały, po czym 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/272/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9j.  

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przekraczającego rok 

budżetowy 2017 Radni otrzymali przed rozpoczęciem dzisiejszych obrad i został on wprowadzony 

do dzisiejszego porządku obrad. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy omówił projekt uchwały, który dotyczy zaciągnięcia 

zobowiązania w zakresie wydatków bieżących przekraczających rok budżetowy, na wykonanie 

opracowania ekofizjograficznego na potrzeby sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Gródek, którego realizacja zostanie sfinansowana w 2018 r. 
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Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Odczytał projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

(Nieobecna podczas głosowania Radna Monika Ratyńska) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przekraczającego rok budżetowy 2017 

została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/273/17 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przekraczającego rok budżetowy 2017 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.9k.  

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody Radni otrzymali przed rozpoczęciem dzisiejszych 

obrad i został on wprowadzony do dzisiejszego porządku obrad. 

Agnieszka Klebus inspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, 

iż w trakcie konserwacji alei lip w Królowym Moście, specjaliści w tym zakresie stwierdzili, że jedna 

z lip jest już w tak złym stanie, że żadne zbiegi pielęgnacyjne nie pomogą i nie wpłynął na poprawę jej 

stanu, dlatego należy je ściąć. 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Agnieszka Klebus inspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały, po czym 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

(Nieobecna podczas głosowania Radna Monika Ratyńska) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

pozbawienia statusu pomnika przyrody została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIII/274/17 Rady Gminy Gródek w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody stanowi 

załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.10. 

 Radna Grażyna Kubiak zgłosiła następujące wnioski: 

 udrożnić studzienkę ściekową na ul. Tartacznej w Waliłach-Stacji, 



 12 

 naprawić wyjazd z ul. Tartacznej w Waliłach-Stacji w kierunku Piłatowszczyzny, 

 podsypać odcinek drogi na wjeździe od ul. Rzemieślnieczej na ul. Piękną. 

Radna Alina Gościk podziękowała za zatwierdzenie przebudowy ul. Młynowej w Gródku. 

Zauważyła, iż należy podjąć kolejne kroki w celu remontu dalszej części tej ulicy. Wnioskowała 

również o zamocowanie lampy oświetleniowej w okolicy posesji na ul. Jaśminowej 20 w Gródku.  

 Ponadto zwróciła uwagę, iż należy zastanowić się nad oczyszczeniem zbiornika wodnego 

w Zarzeczanach aby w przyszłym okresie letnim nie wystąpił problem z sinicami, tak jak było w tym 

roku. 

Radny Grzegorz Borkowski podziękował za wyrównanie drogi w kierunku Mostowlan. 

Wnioskował o podsypanie odcinka drogi w Chomontowcach i podjęcie rozmów z Powiatem 

Białostockim w celu przebudowy drogi Bobrowniki – Świsłoczany - Mostowlany. 

Radna Katarzyna Rogacz wnioskowała o wyrównanie drogi w Przechodach 

i Pieszczanikach. Zwróciła uwagę na nieprzeniesiony do tej pory plac zabaw w Pieszczanikach  

i prosiła o zrealizowanie tego zadania jeszcze w tym roku. 

Radna Monika Ratyńska podziękowała za wykonanie remontu drogi w Raduninie. Zgłosiła 

wniosek mieszkańców wsi Borki o przebudowę drogi powiatowej prowadzącej do wsi, która jest 

w bardzo złym stanie. Jest bardzo wąsko a rosnące krzaki ograniczają widoczność co wpływa 

na spadek bezpieczeństwa.  

Halina Lisowska sołtys Sołectwa Borki poparła wniosek Radnej Ratyńskiej i dodała, 

że wycięcie krzaków w tym miejscu powinno być wykonane w pierwszej kolejności, bo stwarzają 

ogromne niebezpieczeństwo. 

Radna Małgorzata Popławska  wnioskowała o podsypanie i wyrównanie ul. Błotnej 

w Gródku. 

Radny Bronisław Kazberuk po raz kolejny wnioskował o przebudowę drogi Podozierany-

Kuchmy na odcinku leżącym w Gminie Gródek. 

Podziękował również za zorganizowanie potańcówki w Wiejkach dla mieszkańców Gminy. 

 Radna Dorota Popławska wnioskowała o podsypanie drogi prowadzącej do cmentarza 

katolickiego. 

 

(Obrady opuścili: Radna M. Ratyńska, M. Popławska, G. Kubiak, J. Sołowiej, D. Popławska) 

 

 Radny Andrzej Konończuk w temacie zbiornika wodnego w Zarzeczanach stwierdził, 

że działania koniecznie należy podjąć aby nie zaprzepaścić jednej z największej atrakcji turystycznej 

naszej Gminy. Ponadto zauważył, iż zarówno nad zalewem jak i w Boryku ławeczki i sceny 

są zniszczone i uszkodzone. 

 Zwrócił też uwagę, iż brzoza przy posesji położonej na ul. Białostockiej 94 zagraża 

bezpieczeństwu.  
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 Radny Janusz Michał Cimochowicz odczytał pismo mieszkańców skierowane do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w zakresie remontów dróg powiatowych. 

 Radny Wieczysław Gościk odczytał pismo z Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie 

zawarcia umów o udzielanie świadczeń opieki zdrowotnej w rodzaju rehabilitacja lecznicza oraz 

wniosek Fundacji Podlaskiego Hospicjum Onkologicznego Proroka Eliasza w Nowej Woli 

o finansowe wsparcie na zakup łóżek do masażu. 

 

(Pismo Narodowego Funduszu Zdrowia oraz wniosek Fundacji Podlaskiego Hospicjum Onkologicznego Proroka 

Eliasza w Nowej Woli stanowią załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu) 

 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.11. 

 Halina Lisowska sołtys Sołectwa Borki wnioskowała o podsypanie drogi gminnej we wsi 

Borki. 

 Iwona Bilkiewicz sołtys Sołectwa Wiejki podziękowała za pomoc w organizacji potańcówki 

w Wiejkach. 

Radna Katarzyna Rogacz poinformowała, że rodzice zgłaszają chęć organizacji kółka 

szachowego dla dzieci w Gminnym Centrum Kultury w Gródku. 

Radna Alina Gościk poinformowała, że firma Grand Service organizuje inicjatywę pod 

nazwą „Akcja dla Ciapka”, która ma na celu zbiórkę charytatywną dla schroniska dla bezdomnych 

zwierząt w Hajnówce. Prosiła wszystkich zainteresowanych o przyłączenie się do akcji. 

 Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionych 

protokołów z XXXI i XXXII Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołów. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXI Sesji Rady Gminy z dnia 9 czerwca 2017 r.” 

Głosowało 9 Radnych 

Za – 9  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXII Sesji Rady Gminy z dnia 31 sierpnia 2017 r.” 

Głosowało 9 Radnych 

Za – 9  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokoły obrad XXXI i XXXII Sesji Rady Gminy zostały przyjęte, a następnie zostaną podpisane. 
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Ad. 13. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XXXIII Sesji Rady Gminy został 

wyczerpany. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 94) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 1); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 201 r. (kart 31); 

6. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 6); 

7. sprawozdanie KZB z wykonania przychodów i kosztów za I półrocze 2017 r. (kart 3); 

8. informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie Gminy Gródek (kart 2); 

9. informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej. (kart 1); 

10. protokoły z ustalenia wyników konsultacji z mieszkańcami sołectw Zielona i Zubry (kart 4); 

11. uchwała Nr XXXIII/264/17 (kart 1); 

12. uchwała Nr XXXIII/265/17 (kart 110); 

13. uchwała Nr XXXIII/266/17 (kart 1); 

14. uchwała Nr XXXIII/267/17 (kart 26); 

15. uchwała Nr XXXIII/268/17 (kart 15); 

16. uchwała Nr XXXIII/269/17 (kart 1); 

17. uchwała Nr XXXIII/270/17 (kart 1); 

18. uchwała Nr XXXIII/271/17 (kart 1); 

19. uchwała Nr XXXIII/272/17 (kart 2); 

20. uchwała Nr XXXIII/273/17 (kart 1); 

21. uchwała Nr XXXIII/274/17 (kart 1); 

22. pismo Narodowego Funduszu Zdrowia oraz wniosek Fundacji Podlaskiego Hospicjum Onkologicznego Proroka 

Eliasza w Nowej Woli (kart 2). 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący Rady                    Protokolant 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 

 


